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Osalesid: Agnes Valgiste, Tiina Tursman, Ain Villau
Algus: 17.10 Lõpp: 18.50

Päevakord:

 Suvised üritused (Elva laager, treeningud Kolgakülas, tervisespordipäev Nelijärvel)
 Kergejõustiklaste osavõtt Oulu MV-st augustis
 Danieli plaanid (Astangule, osavõtt üritustest? IA)
 Abivahendid Soomest
 Muud küsimused

Arutati Otsustati 
1. suvised üritused - Elvasse lähevad Tiit, Heiki ja Agnes,

üritada kaasata ka Danieli;
- Tervisespordipäev aug-s – lähevad Agnes 
koos usinatega (osad neist Paunapõllul 
laagris), huvilisi on veel, Tiinale ei sobi need 
kuupäevad
- Kergejõustiku trenn toimib iga E, K ja R 
õhtul Kolgakülas, treenivad peamiselt Ain, 
Egert ja Aivo, kaasata veel huvilisi

2. Oulu MV kergejõustikus Ain uurib majutusvõimalusi, vahemaid, 
võtab ühendust korraldajatega
Agnes kirjutab vallale taotluse 

3. abivahendid Tiina helistab ja küsib, millal tulevad. Meil 
puudu ratastoolidest, küünarkarkudest

4. Danieli aktiveerimine Agnes üritab kaasata kergejõustiku trenni, 
ehk ka Elvasse kaasa, võtab ühendust 
Paunapõllu ratsatalu perenaisega, kuna 
ratsutamise vastu tunneb ta huvi.

5. muud küs-d Kui D hakkab Astangul koolis käima, 
mismoodi saab transpordiga? Agnes uurib 
Jaanuselt, kes pakub invatransporti, kas tal
on kaldtee. Ehk saab transpordi korraldada 
koopereerudes mõne Astangul õppijaga, kes 
tuleb mööda Peterburi maanteed kaugemalt 
(nt Rakvere, Narva vm).

Protokollis: Agnes Valgiste 


